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Zápis č. 13 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně 

konaného dne 3. 12. 2024 
 
 
Účast: viz prezenční listina 
 
PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:     (z toho 11 ZK a 5 SK) 
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ:     (z toho 1 ZK a 4 SK) 
 
 
AS FP a ZK samostatně jsou usnášeníschopné, SK je usnášeníschopná. 
 
Jednání AS FP bylo zahájeno ve 14.30 hod. 
 
 
 

1. Úvod a schválení programu 
 
Pan předseda AS FP Dr. Luhan přivítal přítomné účastníky zasedaní a dále přítomné seznámil 
s programem. 

Program: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Slib nového člena 
3. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP  
4. Projednání a vyjádření se k nové akreditaci studijního programu – Economics and Business 

Analysis 
5. Informace z EK AS FP 
6. Informace z AS VUT v Brně 
7. Informace z SK AS FP  
8. Informace z kolegia děkana 
9. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 12. 11. 

2024. 

PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

2. Slib člena akademického senátu fakulty 
 
Pan předseda připomněl, že z minulého zasedání se omluvil nový člen AS FP VUT v Brně Ing. et Ing. 

Pavel Juřica, Ph.D., který nesložil slib člena AS FP. Nyní jej proto požádal o dodatečné složení slibu 

člena dle Přílohy č. 2, Statutu Fakulty podnikatelské: 
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Slib člena akademického senátu fakulty 

Slibuji, že jako člen akademického senátu Fakulty podnikatelské Vysokého učení technického v Brně 

budu vždy jednat v souladu s právními normami státu, s vnitřními předpisy a vnitřními normami 

Vysokého učení technického v Brně a Fakulty podnikatelské. Budu ctít demokratické a akademické 

principy, budu jednat v souladu se svým svědomím a s plnou odpovědností vůči akademické obci, v 

zájmu Vysokého učení technického v Brně a všech jeho součástí, v zájmu vysokého školství a obecné 

vzdělanosti. 

Po složení slibu bylo novému členu předáno Osvědčení o členství v AS FP. 

 

3. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 
 
Pan předseda sdělil, že pro schválení je k dispozici jeden zápis ze zasedání AS FP VUT. 

Zápis ze zasedání AS FP VUT v Brně dne 12. 11. 2024 byl zaslán členům dne 26. 11. 2024 s termínem 

pro připomínky do 29. 11. 2024 do 13.00 hod. K tomuto zápisu obdržel v daném termínu pouze jednu 

připomínku týkající se jazykové stylistiky, která byla zapracována. 

USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 12. 11. 

2024. 

PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

 

4. Projednání a vyjádření se k nové akreditaci studijního programu – 
Economics and Business Analysis 

 
Pan předseda informoval, že AS FP byla předložena dne 11. 11. 2024 panem děkanem žádost o 

projednání nové akreditace studijního programu Economics and Business Analysis, která je výstupem 

projektu NPO (v rámci aktivity A3) společně s žádostí o zkrácení předkládací lhůty. Tento dokument byl 

již představen na řádném zasedání AS FP dne 12. 11. 2024. Připomínky bylo možné zaslat do 22. 11. 

2024. K tomuto datu byly zaslány drobné připomínky, které byly zapracovány. Další připomínky bylo 

možné zaslat do 02. 12. 2024, kdy však byly obdrženy další připomínky, které budou dnes diskutovány. 

USNESENÍ: AS FP schvaluje zkrácení předkládací lhůty pro vyjádření se k nové akreditaci 

studijního programu Economics and Business Analysis. 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

Dále proběhla diskuse k již zaslaným připomínkám. Pan předseda předal slovo panu děkanovi, který se 

k těmto bodům vyjádřil: 
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Obdržené připomínky a dotazy:  

1. Jak bude zajištěna jazyková kompetence/fundovanost pedagogů na požadované úrovni v anglickém 
jazyce?   

 

Zvyšuje se tlak na certifikaci, jazykových dovedností. V rámci programu zde budou vyučovat pouze ti 

vyučující, kteří disponují určitou dovedností AJ. Výuka bude tedy zajištěna pouze vyučujícími, kteří 

vyučují v AJ. Dále doplnil, že každý rok by měl i garant studijního programu zpracovat feedback. Rád 

by zvýšil koeficient jazykové kompetence ze 1,5 na 2, tím by chtěl dát větší důraz na výuku v anglickém 

jazyce.   

2. U některých předmětů např. „Fundamentals of Corporate Law“ není uvedena studijní literatura – 
záměrně?    

 

V tomto případě to není chyba. Ještě bude diskutováno v rámci přípravy. 

3. V části D-I: „Záměr rozvoje studijního programu“ je uvedeno konstatování, že pro rozvoj programu 
bude významný důraz kladen na aplikované projekty a formy spolupráce s praxí na bázi smluvních 
výzkumů. Jak bude zajištěno? 

 

Chtěl by podpořit smluvní výzkum, prohloubení spolupráce s praxí. Rád by, aby více spolupracovali 

studenti v rámci smluvních výzkumů. Dále se nám již daří aplikované projekty a spolupráce s jinými 

fakultami.  

Dále byla otevřena diskuse. 

Ing. Petrová se dotázala v rámci charakteristiky streamu předmětu Business and Economics od paní 

doc. Pavlákové Dočekalové je zde uveden rozsah studijního předmětu 26 přednášek. Pokud se však 

podívá na bližší charakteristiku těch jednotlivých přednášek, tak je zde uvedeno 12 přednášek ne 13. 

Pan děkan sdělil, že je to takto v pořádku. V rámci propisování jednotlivých karet předmětů se 

nepropisuje v IS Apollo versus IS Teacher. Tento problém bude řešen na RVH, je zde špatná editace.  

 

USNESENÍ: AS FP se kladně vyjadřuje k nové akreditaci studijního programu Economics and 

Business Analysis. 

PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

5. Informace z EK AS FP 
 
Tento bod bude přesunut na příští zasedání AS FP VUT v Brně, včetně diskuse, jak dále bude 

pokračovat tato komise. 

 

6. Informace z AS VUT v Brně 
 
Paní Mgr. Musilová sdělila, že veškeré informace z dnešního zasedání AS VUT v Brně, zaslala všem 

členům AS FP do jejich emailových schránek. Dnešní zasedání AS VUT bylo dlouhé z důvodu 

prezentace analýzy ekonomické situace na FA. Dále sdělila, že data dalších zasedání jsou již známá 

do června 2025 (vždy úterky od 9.00 hod.: 14. 01., 25. 02., 25. 03., 22. 04., 06. 05., 03. 06.).  
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7. Informace z SK AS FP 
 
Člen SK AS FP J. Dvořáček informoval, že proběhl veletrh VŠ Gaudeamus v průběhu 4 dnů na BVV. O 

naši fakultu se zajímalo cca 1300 zájemců. Prezentace fakulty na stánku probíhala za pomoci 

dobrovolných studentům FP. Poděkoval za spolupráci především Ing. Bednářové a Dr. Mráčkovi. 

SK AS FP obdržela dotaz od studentky, která upozornila na problém s vytápěním učeben v ranních 

hodinách. Týká se především prostor P384 a P381. Pan děkan podotkl, že bude prověřeno.  

Dále sdělil, že vytvořil pro spolužáky MI dotazník spokojenosti. Tento průzkum vyplnilo z ročníku 16 

studentů ze 100. V dotazníku se opakovaly připomínky na zlepšení v prostorách fakulty, nebezpečné 

schodiště, čistota na toaletách.  Dále spolupráce s firmami/s praxí. Nelíbí se jim, že si vybírají firmy 

sami. Pan děkan požádal o zaslání tohoto podkladu, kdy se následně setkají i s garantem předmětu. 

Požádal o 2-3 termíny, kdy se můžou společně setkat.  

 

8. Informace z kolegia děkana 
 
Pan děkan informoval, že jmenoval svým statutárním zástupcem proděkanku Pavlákovou Dočekalovou. 

A následně doplnil tyto informace:  

• Sdělil informace z výjezdního zasedání KR a děkanů, které proběhlo minulý týden. Pan děkan na 
výjezdním zasedání vystoupil za fakultu s rámcem sdělení určitých otázek, které se týkaly financí 
a rozvoje fakulty. V tomto kontextu sdělil informace z dnešní schůzky, kde by se těmto otázkám 
věnovali. Dne 12. 12. 2024 na společné schůzce s panem rektorem bude podávat základní 
představy strategického záměru FP. Bližší informovat členové AS FP a kolegia děkana obdrží na 
výjezdním zasedání AS FP a KD. Již sestavuje harmonogram výjezdního zasedání, které proběhne 
ve dnech 14. 01. – 15. 01. 2025 v prostorách hotelu Sport hotel v Hrotovicích. Vzhledem 
k dopolednímu zasedaní AS VUT, bude společné zasedání začínat, až cca od 14.30 hod. V tomto 
kontextu požádal členy AS FP o sdělení do týdne, jakou formou se budou na místo setkání 
dopravovat. 

• Sdělil, výsledky interní evaluace ISAB, jak nás hodnotí. Měřítka pro hodnocení jsou A1, A2, A3, FP 
je A3. Velké fakulty měly typické hodnocení v A1-A2. K těmto výsledkům bude ještě svolána 
schůzka, poté co obdržíme oficiální report. FP obdrželo hodnocení A3. Naše mezinárodní prostředí 
jako celek nepůsobí mezinárodní, naše angličtina je slabá. Dále sdělil, že proběhne systematické 
školení v AJ. Naše slabá stránka je téma výzkumu. V prvním týdnu června 2025 přijdou opět 
evaluátoři.  

• Dne 28. 11. 2024 proběhl EULIST day.  

• Karierní řád VUT; připomínky zaslané od ředitelů budou zaslané paní prorektorce. Paní prorektorka 
Sedláková sdělila, že v tomto dokumentu budou prováděny další změny. 

• Oslovil pana ředitele CIS Ing. Krutiše, jaký bude vývoj ITC. Tvoří se datové sklady a kostky. Začíná 
se tvořit manažerský informační systém. Připravují se pravidla. 

• Informoval o schůzce s proděkanem Chlebovským. Chtějí, rozběhnout marketing i vnější vztahy. 
Ing. Bednářová bude spolupracovat v rámci sestavování výroční zpráva a bude součástí 
propagace. 

• Bylo vydáno nové Rozhodnutí děkana v rámci úprav poplatků za studium v AJ.  

• Bude jmenována nová RSP.  

• Požádal doc. Zicha, v rámci setkání 17. 12. 2024 k otázkám strategie, aby se ujal otevřené diskuse. 
Požádal ostatní o účast a společnou diskusi.  

• Dne 19. 11. 2024 proběhla RVH VUT, která schválila plán studijních programů k hodnocení pro rok 
2025. Za FP jsou to programy – IBM, ESBD a IM. 

• Podotkl, že dosud neobdržel návrhy 4 jmen studentů, pro jmenování dvou zástupců do RSP. 

• Ředitelé dostali úkol vyplnit data v „Úvazkárně“. Nyní začne s těmito daty pracovat. Dále proběhla 
diskuse. 
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9. Různé 
 
Pan předseda připomenul neformální setkání AS FP, které proběhne 16. 12. 2024 od 10.30 hod. 

Požádal členy AS FP o účast. Na tomto setkání proběhne diskuse nápadů na zlepšení, apod. Toto 

setkání je to dobrovolné.  

Další řádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne dne 15. 01. 2025 v rámci Výjezdního zasedání 
AS FP a KD. Na další zasedání zatím nebyly předloženy žádné dokumenty. Předkládací lhůta je 
do 24. 12. 2024. 

Program: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP  
3. Informace z EK AS FP 
4. Informace z AS VUT v Brně 
5. Informace z SK AS FP  
6. Informace z kolegia děkana 
7. Různé 

 

USNESENÍ: AS FP VUT v Brně schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného 

dne 15. 01. 2025.  

PRO: 12 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

Pan děkan i pan předseda AS FP poděkovali za účast a spolupráci, popřáli všeho nejlepšího do Nového 
roku 2025. 

 

 

 

 

Verifikoval:  Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc  Mgr. Bc. Helena Musilová 

předseda AS FP   předsedkyně KAP AS FP 

 

 

 

 

    Ing. Martin Očko 

předseda SK AS FP 

 
 
Zapsala: Marie Ráčková 


